

February 21, 2018

Dear Haines Parents,

Dear Haines family,

Red Clay Dance Company will here tomorrow morning, February 22nd in honor of Black History Month. Performances will be at 8:30 and 9:00 AM
紅土舞蹈團將在明天早上, 2月22日來紀念黑人歷史月, 演出時間為上午8:30和上午9:00

Our students and teachers have researched and created different activities for Black History Month. Students will have a culminating activity in different rooms. Please make time to visit your child's classroom next week.

我們的學生和老師已經研究並創造了“黑人歷史月”的不同活動, 學生們將在不同的房室進行極酷的活動, 請下星期來學校探訪您孩子的課室。

For our Kdg-4th graders, they will be presenting and doing a gallery walk between 8:30-9:45 AM on Tuesday, February 27, 2018.

對於我們的幼稚園至四年級學生, 他們將在2018年2月27日星期二上午8點30分至9點45分之間舉辦一場畫廊漫步。

Our 5th-8th graders will present from 1:45-2:45 PM on both Tuesday and Wednesday, February 27th and 28th.

我們的5至8年級學生將於2月27日和28日的周二和周三的1:45-2:45下午有活動舉行。

If you have time, please stop by.

如果你有時間, 請來學校。

Thank you!

Catherine Amy Moy Davis (camoy@cps.edu)

校長梅綺雯